

《单词百科:utilization是什么意思?utilization怎么发音?utilization的解释和用法》

英语单词utilization是什么意思?utilization怎么读?utilization怎么发音?美加网为您整理了utilization的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



utilization怎么读

utilization的读音:[ju t la ze n]

utilization的意思

1、n.利用，使用，效用;

utilization的近义词

- 1、application n.适用，应用，运用;申请，请求，申请表格;勤勉，用功;敷用，敷用药;
- 2、consumption n.消费，消耗量;吃，喝;肺结核;

- 3、 deployment n.部署;调度;
- 4、 employment n.工作;雇用;利用;
- 5、 exercise n. 练习;运动 , 训练;运用;

utilization的双语例句

- 1、 Managerial self-interest motive may affect cash holdings and their utilization.

经理人 ‘ 自利动机 ’ 可能会影响到公司现金持有量以及现金使用.

- 2、 CPU utilization for last boot-up 100 %, this boot for 50 %.

CPU使用率上次开机时为100%, 本次开机为50%. 首页总被强行篡改.

- 3、 Speed gear, easily limit any application of the CPU utilization.

限速齿轮, 轻松限制任何应用程序的CPU使用率.

- 4、 Company is Shanghai's largest local and comprehensive utilization of coal mining enterprises.

公司是上海本地最大的煤炭开采和综合利用企业.

- 5、 Ensures maximum utilization of materials, equipment, human resources within manufacturing processes.

确保在制造过程中,实现物料, 设备, 人力的最大利用化.

- 6、 -- Quickening the development and utilization of shallow offshore waters , beaches and inland waters.

-- 加快开发利用浅海 、 滩涂和内陆水面.

- 7、 Tungstate competitively inhibits the utilization of molybdenum for the formation of xanthine dehydrogenases.

钨酸盐竞争性地抑制钼的利用以形成黄嘌呤脱氢酶.

- 8、 They represent important influences on the utilization of the feed.

它们对饲料的利用率有重大影响.

9、 This insidious disease produces extensive and unmeasured economic losses through reduced efficiency in feed utilization.

这种潜伏性疾病产生了广泛的和未加统计的由于饲料利用率降低的经济损失.

10、 Modern forms of agricultural utilization, have completely refuted this assumption.

现代农业利用形式, 完全驳倒了这种想象.

11、 Its advantage is that it leads to a better utilization of specialist resources.

它的优点是能更好地利用专家的智谋.

12、 Utilization of the land which leaves it in an infertile condition is considered pollution.

把土地使用到非常贫瘠的程度被认为是一种污染.

13、 In addition, the city catering accommodation facility utilization rising.

另外, 我市餐饮食宿接待设施利用率不断提高.

14、 Its findings provide the scientific foundation for rational utilization of land.

它的调查结果为合理使用土地提供了科学根据.

15、 Computer has found an increasingly wide utilization in all fields.

电子计算机已越来越广泛地在各个领域得到应用.

以上是美加网为您整理的utilization怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于util

ization的用法、utiliz

ation的释义、utilization的相关详情请点击 : <https://dict.tjqzz.com/utilization>